
Medlemsmöte KSF 2023-11-04

Punkter på dagordningen detta möte:

1. Herr Melin - Bianca Meijer berättar.
2. Ann - Vilhelmina kommun berättar om sophanteringstjänsten.
3. Föreningens information

1. Bianca berättade att hon flyttade hit för ca 6 månader sedan. Hon
fick en ide om att starta en säljplats för hantverkare som gör sina
hantverk själv. Det är bättre för miljön med närproducerat. Idag är
det 11 st hantverkare som säljer sina alster i butiken. Namnet kom
till av att herrmeliner började dyka upp lite överallt. Hon började
leka lite med det namnet och landade tillslut i Herr Melin. Nu finns
Herr Melins hantverk på Instagram och Facebook. Fr o m v 46 har
de öppet onsdag-lördag 9.00 - 17.30.

2. Ann jobbar i Vilhelmina sen ett år men bor i Tärnaby. Hennes
arbete består av renhållningsfrågor - att uppfylla lagstiftningen och
minska mängden avfall i kommunen. Det handlar då om matavfall,
tidningar och utsläpp.
Avfallsplanen innefattar Kommunen, Fastighetsägarna och
Medborgarna och träder i kraft 2023-08-01. Kommunen ansvarar
då för avfall i hela kommunen:

a. Vilhelmina
b. Byar och dalgångar
c. Fritidshus omådet Kittelfjäll
d. Övriga kommunen

Då det blir krav på sortering av mat- och restavfall samt förpackningar
innebär det nya kärl. Med dessa höga krav följer också fler
arbetstillfällen.
Från Strömnäs och uppåt ska bruna och gröna kärl användas. Vi
kommer att få en “Matilda” + påsar att ha hemma för insamling av
matavfall. Dessa, tillsammans med resten av avfallet, slängs på en
gemensam station i byn.
Avgifterna kommer också att ändras. Två alternativ diskuterades.



1. Grundavgift på 968,-/år + 549kr/år.
2. Bli kvar i de sophus vi redan har. Kostnad 384 kr/kärl + vikt vid

tömning. Man kan gå ihop max 5 pers/kärl.

Något för KSF att fundera på.
● Plocka fram kgpris/soptunna
● Kvar som vi har det + komplettera med en brun avdelning i tunnan.
● Gå med i det nya systemet.

Övriga diskussioner som fördes i sammanhanget var:

● Vad gör vi med de kärl som redan finns?
● Svårt att få plats med större (kombinerat grönt/brunt) kärl i de

soprum vi redan har.
● Vad gör vi med soprummen som blir över?

Den som vill veta mer kan gå in på kommunens hemsida
www.vilhelmina.se/avfall.

3. Övrig information

“Gapakojan” kostade lite mindre än vi projekterade för. Heja!
MEN det tillkom ett arrende med 300/år för marken.

Styrelsen fick i uppgift att titta på skoterled till Gapakojan över
skidspåret.

Vi tackar för informationen och för att så många slöt upp till
medlemsmötet 2023.

Styrelsen KS

http://www.vilhelmina.se/avfall

